

08 September 2025

08 سبتمبر 2025

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Link to MSX Live Discussion Session on the unaudited Financial results for the half year ended 30 June 2025

الموضوع: رابط تسجيل الحلقة النقاشية لبورصة مسقط حول البيانات المالية الغير مدققة للشركة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025

Taageer Finance Company SAOG would like to inform the Shareholders, Investors, Analysts, and media that the MSX discussion session on the unaudited financial results for the half year ended 30 June 2025 was conducted on 8 September 2025.

تود شركة تأجير للتمويل ش م ع ع إبلاغ المساهمين والمستثمرين والمحللين والإعلام بأنه تم عقد الجلسة النقاشية لبورصة مسقط بتاريخ 8 سبتمبر 2025م حول البيانات المالية الغير المدققة للشركة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025م.

The video recording of the above session is available on the company website and the YouTube link is given below:

تسجيل الفيديو للجلسة متاح على الموقع الإلكتروني للشركة ورابط برنامج اليوتيوب موضح أدناه:

<https://youtu.be/x4ltGZ5eMxc>



Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



محمد كاشف يعقوب
Muhammad Kashif Yaqoob
الرئيس التنفيذي بالإنابة
Acting Chief Executive Officer

ص. ب. ٢٠٠، الرمز البريدي ١٣٦، مسقط جراند مول، سلطنة عمان. الفرع الرئيسي - هاتف: ٢٤٨٣٩٩٩٩ (+٩٦٨)، فاكس: ٢٤٤٨٨٢٥٤ (+٩٦٨)
P.O. Box 200, Postal Code 136, MGM, Sultanate of Oman. Head Office - Tel: (+968) 24839999, Fax: (+968) 24488254